
fre. 12.02.2021 09:49 

Aud Opgård aud.opgard@vefik.no 

V: VS: Spørsmål om status vedrørende undersøkelsen "Kirkegårdssaken" og om leveranser av 

rapportene "Barneverntjenesten" og "Mobbing i grunnskolen" for kontrollutvalget i Nordkapp 

kommune 

Rolf-Arne <post@rolf-arne.com>; Jan Henning Fosshaug <jan.henning.fosshaug@kusek.no>; Roger 

Hansen <hansrog@online.no>; Tor-Otto Gamst 2gamst@gmail.com 

 

Hei 
 
Mailen er mottatt og videresendt styret i selskapet. 
 
 
MVH 
 
Aud Opgård  
Vefik IKS 
 
 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Rolf-Arne <post@rolf-arne.com>  
Sendt: torsdag 11. februar 2021 17:58 
Til: Jan Henning Fosshaug <jan.henning.fosshaug@kusek.no>; Roger Hansen <hansrog@online.no>; 
Aud Opgård <aud.opgard@vefik.no> 
Emne: Re: VS: Spørsmål om status vedrørende undersøkelsen "Kirkegårdssaken" og om leveranser av 
rapportene "Barneverntjenesten" og "Mobbing i grunnskolen" for kontrollutvalget i Nordkapp 
kommune 
 
Hei Roger , Jan Henning og Aud Opgård 
 
Dette begynner å bli en farse` - det vi fikk servert i møtet før jul var mange forklaringer og  tildels 
påstander om at sakene ikke var så gamle som de virkelig er.  Jeg uttrykte på et tidligere møte at jeg 
ikke sitter som et alibi for noe som ikke blir gjort.  Det inntrykket forsterkes nå - fra at jeg og sikkert 
mange fler håpet på en bedring, så virker det ut som om bedring ikke er i sikte. 
 
Barnevernsaken alene er blitt uholdbar for meg, det er som om revisjonen ikke vil forstå at dette er 
en sak som det haster med å få gjennomført.   
Om innholdet i rapporten fra  daværende fylkesmann er i ytterste konsekvens riktig - så er det 
uholdbart med 4 års behandlingstid.  Ja, du skal bare forklare Aud - jeg har nå vent det døve øre til 
forklaringer - jeg vil høre resultater. 
 
Jeg har vært en forsvarer av at vi skal beholde Vefik som revisjonspart 
- men nå er jeg ikke like sikker på at jeg har den samme holdning. 
 
Vi har blitt villedet fra dag 1 , med budsjett reguleringer og arbeidsmengde som ikke angår vårt 
kontrollutvalg - det vi skulle kunne forvente var reale ord - ord som kunne brukes til noe i vårt 
arbeide.   
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Om det var slik at Vefik ikke hadde kapasitet så si det . Om det er slik at Vefik ikke har økonomi til å 
behandle våre forespørsler , så si det.  
Om det kreves mer økonomi for å få gjennomført Kontrollutvalgets bestillinger ,så si det! 
 
Det er ikke Vefik eller vårt sekretæriats oppgave å fortelle oss hva vi kan bruke - økonomi får vi finne 
plass til , om vi må gå til kommunestyret og be om det. Så er det vår jobb og vår sak! 
 
Om det ikke var kapasitet - så er det beste Vefik kunne ha gjort å henvise til et annet selskap som 
hadde kapasitet. 
 
Må bare si at min tanke nå  er  at Vefik sin måte å håndtere denne virksomheten er undergravende 
for selve virksomheten . For ikke å snakke om min  tillit til deres evne til å utføre de oppgaver vi 
bestiller. 
 
Jeg må si til leder av kontrollutvalget i Nordkapp , Roger Hansen , at vi må virkelig ta opp til en 
diskusjon om vi er tjent med å bruke Vefik.  
Og ja jeg vet det ikke er vår oppgave - men i kontrollutvalget sitter vi som upartiske politikere og har 
vår egen påvirkningskraft innad i våre partier.  Roger, vi kan ikke bli sittende som nikkedukker for noe 
som ser ut til å ha mistet viljen til å formidle realiteter om enn ikke viljen til å revidere. 
 
Jeg behøver ikke noen særlige tilbakemeldinger - men ber om at dette blir en egen sak for 
kontrollutvalget på neste møte. 
 
MVH 
Rolf-Arne Nicolaisen 
 


